
Generalforsamling, onsdag den 24. marts 2025 kl. 19.15
i Radio Sydvest’s mødelokale, Hedevej 21A,  Løgumkloster.

               Der mødte 18 stemmeberettiget op og 1 uden stemmeret.
               Der kom 2 personer forsent.

       Velkomst v/formand Birthe.

1.    Valg af dirigent: Dagmar Petersen blev valgt, som kunne
       konstatere, at generalforsamlingen var lovlig varslet.

2.    Valg af stemmetællere og referent: Kasper Larsen-Rothmeier og
       Flemming Møller blev valgt som stemmetæller.
       Inge Marie Rahr blev valgt som referent.

3.    Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning v/formand Birthe Viddiekær:
       Velkommen til jer alle sammen.
        Et år uden de store udfordringer, først på året med for en lille måned
        siden gik det galt, vores internet gik helt i sort, der ville gå en to til 
        tre dage inden der ville komme en teknikker fra vores udbyder. Godt
        man har en god kollega fra Sendesamvirke, som havde forbindelse
        til vores udbyder samt vores teknikker tog til Løgumkloster og fik
        det hele startet op igen, så det  kunne køre igen – tak for det.
        Vi har fået et par nye/andre PC’er.
        Vores økonomi ser godt ud takket være Inge, som sidder godt på 
        pengekassen, men der ser I når Inge viser jer vores regnskab.
        Vi har holdt  banko ferie, det kan være svært at starte op igen, det
        tog et par måneder inden gav lidt overskud – det kører fint nu.
        Om vi skal holde ferie i år, det må vi se, når vi når længere hen på
        sommeren.
        Vi har sagt farvel til to af vores ældre kollegaer, Dax og Signe. De 
        har valgt at sige, at nu har de gjort det godt på radioen i ca. 20 år -
        er da godt klaret. Tusind  tak for jeres energi og gode humør, som 
        har smittet af på os alle.
        Vi har så også fået en ny kollega Jimmy og velkommen til dig. 
        Jimmy har overtaget de to timer af Signes.



        Som altid vil jeg takke mine kollegaer for jeres indsats – tusind tak 
        havde vi ikke det sammenhold og hjælpsomhed  over for hinanden,
        havde vi nok heller ikke den gode radio.
        Ingen bemærkninger – beretningen blev godkendt.
       
4.    Forelæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse:
       Inge fremlagde det reviderede regnskab.
       Årsregnskabet blev godkendt uden bemærkninger.
              
5.    Behandling af indkomne forslag:
       Der var ingen.
 
6.   Valg til bestyrelsen:
                          På valg: Claus Nissen 
                                        Aase Enemark.
                                        Inge Marie Rahr.
                                                                         
      Der var genvalg til Claus Nissen – Aase Enemark – Inge Marie Rahr.
      Claus Nissen var ikke tilstede, men han har skrevet en fuldmagt, at 
      han ønsker genvalg.

7.   Valg af 2 suppleanter:
        Der blev foreslået Leif Larsen og Anita Pedersen.
      Valgt blev Leif Larsen og Anita Pedersen.                            
       
8.    Valg af 1 revisor: 
                            På valg: Signe Jensen.

       Signe Jensen blev genvalgt.
    
                    
9.    Valg af 1 revisorsuppleant:                                
       Der blev foreslået Morten Pedersen.
       
       Valgt blev Morten Pedersen.

10.  Evt.: Sedler angående bankospil blev delt ud.

       Dagmar Petersen sluttede generalforsamling af med tak for god ro  
       og orden.



      Sluttede med kaffe/te og franskbrød m/rullepølse og ost.

      Referent: Inge Marie Rahr

               ____________________________                ___________________________
                   Dirigent Dagmar Petersen                                              Formand Birthe Viddiekær
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